

谨此通知马来西亚中华总商会与柬埔寨中小型企业协会联盟将于2013年6月28日至30日联合主办"柬埔寨-马来西亚中小型企业产品及服务展销及研讨会",地点是柬埔寨金边市。此展销及研讨会的支持单位为:马来西亚厂商公会、马来西亚机器厂商总会及马来西亚多媒体电脑协会。

We are pleased to inform that ACCCIM and Federation of Association for Small and Medium Enterprises of Cambodia (FASMEC) will be co-organising the "Cambodia-Malaysia SMEs Products and Services Interactive Exhibition & Seminar" from 28th to 30th June 2013 at Phnom Penh Cambodia. The supporting organisations are The National ICT Association of Malaysia (PIKOM) and Federation of Malaysian Foundry & Engineering Industries Associations (FOMFEIA).

展销会的主要目的是提供一个平台给马来西亚企业家,尤其是中小型企业以建立及扩大商业网络,以便直接联络当地的企业家及消费人,巩固人际及合作伙伴的关系。

The main objectives of this expo are to provide a platform for Malaysian business community, especially Small and Medium Enterprises (SMEs) to expand their network in Cambodia and to engage directly with trade partners and consumers; to develop a strong, friendly and solid interpersonal business relationship with the local partners.